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Herved fremsendes referat af  
 

 

ORDINÆRT AFDELINGSMØDE 

Onsdag den 16.02. 2022 kl. 18.30 
som blev afholdt på Kulturhuset Kilden, Nygårds Plads 31, 2605 Brøndby 
 
 

 

Til stede var beboere fra 87 lejemål. Fra Bestyrelsen deltog Camilla J.L. Hansen, Kenneth Alsted 

Due, Allan Supperi og Eva Søgaard Andersen. Fra administrationen deltog forvaltningskonsulent 

Amma Vallentin Knudsen og Therese Ellung-Hansen (ref.).   

 
Dagsorden 

1. Valg af dirigent ................................................................................................................................... 1 
2. Valg af referent og stemmeudvalg .................................................................................................... 1 
3. Fremlæggelse af årsregnskab for 2020/2021 til orientering .............................................................. 2 
4. Godkendelse af driftsbudget for 2022/23 .......................................................................................... 3 
5. Beretning om året der gik .................................................................................................................. 4 
6. Tv- og internetaftalen med STOFA genforhandles pr. 30.09.2022 ................................................... 4 
7. Behandling af indkomne forslag ........................................................................................................ 5 
8. Valg af formand til afdelingsbestyrelsen .......................................................................................... 11 
9. Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen for 2 år ....................................................................... 11 
10. Valg af 2 suppleanter til afdelingsbestyrelsen for 1 år .................................................................. 11 
11. Eventuelt ........................................................................................................................................ 11 

 
 
Velkomst  

Afdelingsformanden Camila bød velkommen til første afdelingsmøde efter covid-19, og håbede at 

vi ville få et godt møde.  

 

Herefter gav Camilla Alexander ordet. 

 

1. Valg af dirigent 

Alexander Brun Skjøt blev valgt som dirigent.  

Dirigenten konstaterede, at mødet var rettidigt indvarslet og dermed lovligt og beslutningsdygtigt. 

 

Alexander gennemgik dagsordenen.  

2. Valg af referent og stemmeudvalg 

Som referent blev Therese Ellung-Hansen fra Lejerbo valgt.  
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Til stemmeudvalg blev følgende valgt:  

- Dennis Jensen  

- Tina Nygaard  

- Michael Jacobsen  

- Kirsten Stolborg 

3. Fremlæggelse af årsregnskab for 2020/2021 til orientering 

Amma gennemgik årsregnskabet 2020/2021 til orientering. 

 

Offentlige og andre udgifter  

- Brugt mere end budgetteret  

- Konto 110: Brugt flere penge her, pga. renoveringsprojekt.  

- Konto 113: Brugt flere penge her pga. voldgift med en leverandør der er gået konkurs. 

Byggeregnskabet mangler, men når dette er klart, bliver beløbet ført tilbage.  

 

De variable udgifter  

- Brugt mindre en budgetteret  

- Konto 114: Brugt ca. 100.000 kr. mindre end budgetteret pga. ledige stillinger i afdelingen. 

- Konto 115: Pga. renovering, er der brugt færre penge her. 

- Konto 118: Selskabslokalet har været brugt mindre pga. covid-19, og derfor er der brugt 

færre penge her. Desuden skyldes den store besparelse også manglende regnskaber ind-

leveret til Lejerbo – beløb herfra kommer med senere.  

- Konto 119: Lån i afdelingen er lavet om til en lavere forrentning – gebyret hertil har ikke 

været budgetteret, derfor er der brugt mere.  

 

Henlæggelser  

- Opsparing på 2.270.000 kr.  

- Kan bruges til istandsættelser, eller i afdelingens tilfælde voldgiftssag. 

 

Ekstraordinære udgifter  

- Driftstøttelån er ikke udlignet pga. manglende byggeregnskab. 

- Kreditforeningerne udbetaler ikke lån, derfor denne udgift.  

- Afklaring herpå kommer forhåbentlig inden for et par måneder. 

 

 

Indtægter  

- Husleje  

- Hjemfald  
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Underskud  

- Underskud på 3.188.137 kr.  

- Ikke et rigtigt underskud – skyldes det manglende byggeregnskab. Pengene kommer ind, 

når sagen er afsluttet. 

 

Overskud  

- Afdelingen ville have haft et overskud på omkring 1 mio. kr., hvis pengene fra sagen var 

gået ind.  

 

 

Spørgsmål 

- Tommy Mortensen: Der har været meget få udlejninger i 2019 og 2022 ifølge regnskabet? Det 

undrer mig meget, og det hænger ikke sammen.  

 Alexander: Det der spøges ind til, vedrører ikke budgettet. Derfor gennemgår vi det un-

  der pkt. 7. 

- Susanne: De penge vi bruger til samdriften, hvor er de angivet?  

 Amma: I har fælles medarbejdere, og betalingen hertil går over fordelingsnøgler, som er 

  er således:  

  Lokalinspektøren fordeles alle afdelingerne imellem pr. lejemålsenhed.  

  1.mand fordeles med 25% i afd.157-0. De resterende 75% fordeles alle 

  afdelinger imellem pr. m².  

  090-0: 1 gårdmand 100%  

  094-0: 1 gårdmand 100%  

  157-0: 2 gårdmænd 100% (samt udgifter til sommerafløser) 

  Beløbet hertil går over konto 114.100. 

- Susanne: Hvor står beløbet for allerede betalt råderet henne?  

 Amma: Disse fremgår af indtægter på konto 201.110. 

- Susanne: I forbindelse med renoveringen kunne lejerne betale ekstra til ydelser i boligen. Hvor 

fremgår disse?  

 Amma: Det er en del af byggeregnskabet. Dette kommer senere, men I skal være vel-

  kommen til at spørge ind til dette, når det bliver udleveret.  

- Jette: Jeg har fået lavet badeværelse, og betalte 32.000. Hvor fremgår dette?  

 Amma: Disse fremgår af konto 201.  

- Henlæggelser fra de forrige år?  

 Amma: fremgår på side 3, under ”henlæggelser i alt” 

 

Årsregnskabet for 2020/21 blev herefter taget til efterretning. 

 

4. Godkendelse af driftsbudget for 2022/23 

Amma gennemgik driftsbudgettet for 2022/23.  

 

Der indgår ingen huslejestigninger i driftsbudgettet.  

 

I dette budget er byggesagen ikke medtaget, da vi forventer at sagen er afsluttet til den tid.  

 

Variable udgifter  
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- Konto 114: En lille stigning pga. lønstigning. 

- Konto 118: Beløb sat lidt ned. 

- Konto 119: Beløb sat op, da vi ikke forventer covid-19 spiller en stor rolle til den tid.  

 

 

Spørgsmål 

- Susanne: Stigning ved konto 131-136?  

 Amma: Ydelser til driftstøttelånet.  

 

Driftsbudgettet for 2022/23 blev herefter godkendt. 

 

5. Beretning om året der gik 

Formand Camila aflagde beretning fra bestyrelsen. Denne er omdelt i forbindelse med dagsorde-

nen.  

 

Bestyrelsens årsberetningen blev taget til efterretning. 

 

6. Tv- og internetaftalen med STOFA genforhandles pr. 30.09.2022 

Afdelingsmødet skal beslutte følgende: 

1) Indhentning af 3 tilbud fra 3 udbydere (lovpligtigt)  

2) Rådgiver om tv-og internet fra BL hyres alene pris kr. 39.500,-  

3) Kombi af pkt. 1 og pkt. 2, hvor bestyrelsen indhenter pris og tilbud hos 3 udbydere, som ses 

igennem af BL: kr.12.500,-.  

  

     BL’s tilbud (TV- og bredbåndsløsninger (bl.dk)) 

 

 

Tilføjelse fra bestyrelsen: pt. er de ved at indhente tilbud hos Stofa. Når der er indhentet to yderli-

gere tilbud, indkaldes afdelingen til et nyt møde herom.  

 

Spørgsmål 

- Hvorfor skal man betale for tilbud?  

 Amma: I har haft Stofa i en del år, og når denne nu udgår, skal der lovmæssigt spørges 

 3 udbydere. Lejerbos jurister kigger tilbud igennem, så alt det med småt læses. BL har 

 ligeledes tilbudt, at de kan bruges som rådgiver i sager som denne. Det er rådgiveren 

 fra BLs arbejde, som koster 39.500.-. Lejerbo anbefaler også, at afdelingen gør brug af 

 BL, da de er eksperter på området.  

- Lene: Kan man lave en aftale med kun TV hos Stofa?  

 Camilla: Ja, du kan lave en aftale med både TV og fiber eller kun TV – det er op til le-

 jerne selv og deres behov.  

- Birthe: Hvorfor skal bestyrelsen vælge 2 af 3 tilbud?  

 Camilla: Mulighed 2 gælder kun 2 tilbud – men vi er i korrespondance omkring denne 

 pris med BL.  

- Bodil: Hvorfor inkluder punktet et internetlink, når ikke alle har adgang hertil?  

https://bl.dk/raadgivning-og-regler/administration-og-beboerdemokrati/drift/raadgivning/tv-og-bredbaandsloesninger/
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 Camilla: Det har du ret i, det er vores fejl. Det husker vi til en anden gang.  

 

Herefter kom forslaget til afstemning ved håndsoprækning.  

Flertallet stemte for. 

Forslaget blev derfor vedtaget.  

 

 

7. Behandling af indkomne forslag 

a. Råderetsgruppens forslag  

Forslag til råderetskatalog. Er uddelt på forhånd.  

 

Ændringsforslag 1 

- Overdækket terrasse: udvides fra 3,12 m til 4,12 m. Punktet er allerede inkluderet i rå-

deretskatalogets punkt b. Der kan derfor på nuværende ansøges om denne størrelse, 

som forslaget går på.  

Derfor er dette punkt ikke under afstemning. 

 

Spørgsmål 

- Der er tegninger hos Lejerbo, som jo afgør dette.  

 Tilføjelse: Formålet ved lokalplanen 124A af 17. maj 2017, herunder §6.1.4-5 i denne, 

 var at få indført bestemmelser om netop dette. Se lokalplan for præcise mål 

 (http://77.233.253.221/pdfs/brondby/Lokalplaner/Versioner/124A-2017-7-26-32.pdf). 

 

 

Ændringsforslag 2 

- Taget fra punkt 7.b.: tilladelse til opsætning af vedligeholdelsesfri carport/dobbelt car-

port på galvaniserede stolper i neutrale farver i overensstemmelse med lokalplanen. 

 

Spørgsmål 

- Johnny: Som det står i lokalplanen, så er farverne angivet. Om det er vedligeholdelsesfrit er 

ikke angivet – angives det, kan bestemmelsen omkring farven selv bestemmes.  

- Susanne: Kommunen har ikke taget stilling til vedligeholdelsesfrie materialer, det har råderets-

gruppen undersøgt.  

- Tommy: Jeg har fået tilladelse til vedligeholdelsesfrie materialer til overdækket terrasse – så 

det er ikke en sag, kommunen er lukket overfor.  

- Knud: Hvis man opfører noget i vedligeholdelsesfrit, hvorfor skal man så betale for at få det 

vedligeholdt?  

 Alexander: At kalde det vedligeholdesesfrie materialer, er måske lidt misvisende. Andet 

 i materialerne skal vedligeholdes. 

- Pia: Hvis vi ikke kan lave en større terrasse, hvorfor kan vi så lave en større carport?  

 Alexander: Vi har ikke lokalplanen her, så godkendelse i dag vil være med forbehold for 

 denne.  

 

Forslaget kommer til afstemning ved håndsoprækning. 

Flertallet stemte for. 

Ændringsforslaget blev derfor vedtaget (med forbehold for lokalplan) 

http://77.233.253.221/pdfs/brondby/Lokalplaner/Versioner/124A-2017-7-26-32.pdf
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Ændringsforslag 3 

- Taget fra punkt g: Ønske om, at råderet/egenbetaling udgår permanent.  

 

Spørgsmål 

- Johnny: Vores forslag til råderetskatalog indeholder en nul-løsningsperiode på 2 år, hvor vi ik-

ke skal betale råderetsbeløb over huslejen, da vi selv betaler for materialer og vedligehold 

heraf. I denne periode undersøges det så, om det koster administrationen noget at vedligehol-

de ved siden af det vi selv sørger for. 

- Allan: Vi får ikke kataloget igennem, hvis der stemmes ja til denne permanente løsning.  

- Susanne: Hvad med dem, som har lavet noget for mange år siden, skal de ikke betale?  

 Allan: Nej, det er kun dem, som får lavet noget efter godkendelse af det nye råderetska-

 talog, som selv skal betale. Dem med allerede godkendte arbejder, fortsætter som hid-

 til.  

- Hvis jeg vil bygge fx en overdækning, skal jeg så dække både mit eget, og dem som allerede 

har en godkendt forbedring, hvis begge går i stykker?  

 Alexander: Både ja og nej, da det gælder indtil du fraflytter. 

- Johnny: Vi har spurgt Lejerbo om hvad prisen de sidste 50 år på vedligehold har været, og pri-

sen har været 800 kr. Vi mener derfor ikke, at vedligeholdesbeløbet er rimeligt. Lejerbo og BL 

må derfor se, om dette kan lade sig gøre.   

 Alexander: Det er frit for afdelingsmødet, at fjerne beløbene. Efterfølgende vil der kunne 

 opstå en twist, som så vil blive afgjort af en instans.   

- Kan vi ikke lave det som en b-ordning?  

 Camilla: Nej, det er ikke tilladt ifølge loven.  

- Birthe: Kan Lejerbo underkende afdelingens beslutning?  

 Alexander: der er flere udfald af denne beslutning, så det er svært at svare på desvær- 

 re.  

- Allan: Beløbene gælder kun de nye opførsler. Ændringerne vil derfor ikke ændre på de allere-

de etablerede forbedringer.  

 

Forslaget kommer til afstemning ved håndsoprækning. 

Flertallet stemte imod. 

Ændringsforslaget blev derfor ikke vedtaget. 

 

 

Herefter kom forslaget, med ovennævnte godkendte ændringsforslag, til afstemning ved håndsop-

rækning.  

Flertallet stemte for. 

Forslaget blev derfor vedtaget.  

 

 

b. Opsætning af carport evt. dobbelt carport v/Allan Supperi 

  

Punktet udgår, da det er behandlet i punkt a.  
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c. Nedlæggelse af Lejerforeningen Vestvolden v/Afdelingsbestyrelsen  

Afdelingsbestyrelsen foreslår, at foreningen nedlægges, da der ikke indbetales penge på kon-

toen, grundet det var ulovligt at kontingentet blev opkrævet af Lejerbo over huslejen. 

 

Ophør af foreningen gøres i henhold til gældende vedtægter. Vedlagt som bilag ved regnska-

bet. 

De økonomiske tilbageblevne midler forbliver i afdelingsbestyrelsen/kassererens varetægt og 

bruges i henhold til vedtægterne til aktiviteter for beboerne i Dammene afd. 94. 

Pengene skal blive i afdelingsbestyrelsen så de beboer der har betalt til Lejerforeningen også 

får glæde af dem. Man kan ikke forvente at beboerne melder sig ind i en evt. ny forening. 

 

Tilføjelse fra bestyrelsen: Brugen af de økonomiske tilbageblevne midler skal ifølge vedtæg-

terne besluttes på afdelingsmødet.    

 

Fortsættelse/overtagelse af Lejerforeningen Vestfolden v/Kirsten Stolborg  

4 lejere, som ikke er medlemmer af bestyrelsen, ønsker at føre lejerforeningen videre.  

 

Spørgsmål 

- Kirsten, stiller af forslaget: Vi er 4, som gerne vil fortsætte foreningen.  

 Alexander: Dette behøver afdelingsmødet ikke beslutte. Hvis I ønsker at fortsætte 

  dette, så det er helt op til jer som en frivillig forening.  

 Bestyrelse: Hele afdelingen har indbetalt til kontoen, hvorfor det ikke er frivilligt om den 

  skal føres videre eller ej.  

 Alexander: Jeg har ikke al information om de økonomiske tilbageblevne midler, så jeg 

  kan ikke forklare hvorfor beløbet ikke indgår i regnskabet. Midlerne kan  

  ikke overgå til den private forening, som det vil være, hvis I ønsker at  

  videreføre den. Mht. opløsningen af Lejerforeningen er det afdelings- 

  bestyrelsens ansvar at sørge for beboeraktiviteter. Hvis der er indbetalt til 

  en kasse, er det midler herfra, som skal bruges på disse aktiviteter – der 

  er ikke mulighed for at beslutte andet. Beløbet skal ligeledes bogføres  

  korrekt. Derfor er ingen af de ovenstående forslag noget afdelingsmødet 

  kan tage stilling til.  

- Camilla: Vi har fået besked fra Lejerbo om, at indkrævningen til Vestvolden ikke var lovlig. Vi 

som bestyrelse kan derfor ikke fortsætte indkrævningen. Alle i Dammene har via deres husleje 

betalt til denne konto, og vi i bestyrelsen synes derfor, at pengene skal bruges til nogle sociale 

arrangementer for alle lejerne, og ikke føres over til en ny forening, som ikke alle får glæde af.  

- Line, stiller af forslaget: Dette er også vores hensigt med forslaget – vi vil gerne lave et nyt 

festudvalg. Vi synes det er synd, hvis det skulle gå i stå – da der jo står ret mange penge på 

kontoen.  

 Alexander: Bestyrelsen har mulighed for at nedsætte et festudvalg.  

- Hvem har bemyndigelse til de indbetalte penge?  

 Alexander: Det er afdelingsbestyrelsen der har bemyndigelse til pengene, da de også er 

  bestyrelse i Lejerforeningen. Midlerne skal bruges i henhold til  

  Vedtægterne. 

 

Jf. ovenstående kommentar fra dirigent, udgår forslaget.  
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d. 2 husdyr pr. husstand v/ Jeanette Due og Helle Jespersen 

Det skal være muligt at få tilladelse til at have 2 husdyr.  

 

Spørgsmål 

- Uanset tilladelse, vil det ikke ændre hundes efterladenskaber. De 2 hunde vil forhåbentlig bare 

betyde mindre gøen.  

 

Herefter kom forslaget til skriftlig afstemning. 

Flertallet stemte imod. 

Forslaget blev derfor ikke vedtaget.  

 

 

2 hunde eller 1 kat pr. husstand 

Det skal være muligt at få tilladelse til at have 2 hunde eller 1 kat. 

 

Herefter kom forslaget til afstemning ved håndsoprækning. 

Flertallet stemte imod. 

Forslaget blev derfor ikke vedtaget.  

 

e. Ud af samdrift med de andre afdelinger i Brøndby v/Susanne Hulkvist 

Susanne, forslagsstiller: Forslag går ud på, at afdelingen skal være deres egen lille afdeling. Vi 

er en af de mindre afdelinger i samdriften, så de andre afdelinger kan trumfe.  

 

Spørgsmål 

- John Pedersen: Hvad går samarbejdet ud på? Hvad er det vi vil undgå? Er et samarbejde ikke 

en fordel?  

 Brian, OB: Samarbejdet består af lokalinspektør og en kontoransat. Derudover er der 

  andre ansatte, som bliver betalt efter kvm i afdelingerne (se svar på s. 3). 

  Går afdelingen ud af samarbejdet, vil budgettet for lønninger stige meget. 

  Samarbejdet er en fordel for Lejerforeningen afdelingen mht. lønninger.  

- Alexander: Jeg foreslår, at dette ikke kommer til afstemning på mødet her, men at bestyrelsen 

undersøger sagen, og vender tilbage herefter, så afdelingen kan træffe beslutning på et or-

dentligt grundlag.  

- Allan: Ud fra hvad OB-formand siger, så bliver det en stor økonomisk udgift i at gå ud af dette 

samarbejde. Vi i bestyrelsen kan derfor ikke se, at det vil være en fordel for afdelingen. Men vi 

undersøger selvfølgelig sagen.  

 

Bestyrelsen undersøger sagen, og vender tilbage med hvilke konsekvenser en slutning 

på samarbejdet vil betyde.  
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f. Nyt administrationsselskab v/Susanne Hulkvist og Helle Jespersen 

Forslag om, at afd. 94-0 skal ud af Lejerbo. Lejerbo samarbejder ikke med beboerne i afdelin-

gen, og derfor vil vi gerne have det undersøgt, om det er muligt at komme ud.  

 

Alexander tilføjer, at ifølge gældende vedtægter og loven er det repræsentantskabet der skal 

kigge på sagen – det er derfor ikke bestyrelsen eller afdelingsmødet, der kan beslutte noget 

herom. Sagen kan tages med repræsentantmedlemmerne, som besluttes efter mødet. 

 

Forslaget udgår derfor.  

 

 

g. Råderet udgår v/ Helle Jespersen 

Forslag om, at råderet/egenbetaling udgår, da vi som lejere selv betaler for materialer, opsæt-

ning samt vedligeholdelse. Råderetten ser jeg som en skjult huslejestigning.  

 

Punktet udgår, da det er behandlet i punkt a.  

 

 

h. Genoptagelse af lokalt TV v/Susanne Hulkvist   

Vi mangler information om hvad der sker i afdelingen. Derfor kunne det være rart med info.  

 

Tilføjelse fra bestyrelsen: Referat fra 2020 beretter, at lokalt tv blev stoppet, da det var dyrt at 

vedligeholde, og at der kun var 2-3 der havde efterspurgt det. Informationen kan også indhen-

tes i bestyrelsens åbningstid, som er en gang om måneden, eller på hjemmesiden.   

 

Tilføjelse fra Alexander: Faciliteterne til tv’et eksisterer altså ikke på nuværende. Der vil derfor 

være en udgift forbundet med at genoprette signalet. Jeg vil derfor henlægge, at det er en sag 

bestyrelsen skal undersøge mht. hvad det vil koste 

 

Bestyrelsen undersøger sagen, da der pt. ikke er faciliteterne til det.  

 

 

 
i. Forbud mod brug af fyrværkeri mellem sidevejene (blokke) v/Poul E. & Sonja Traulsen. 

Forslag om, at fyrværkeri ikke må tændes mellem afdelingens blokke. Fyrværkeri kan være 

skyld i store skader med raketter der går igennem tagene osv. Det er ligeledes en god ide at 

tænkte på vores katte og hunde, som ikke kan lide larmen. Ligeledes ønskes sikkerhedsaf-

standen for fyrværkeri overholdt.  

 

Tilføjelse fra Alexander: Afdelingsmødet træffer beslutninger for afdelingens beboere, så hvis 

der kommer folk udefra, hjælper dette tiltag ikke. Det kan afhjælpe eventuelle problemer for 

afdelingens egne beboere.  

 

Spørgsmål 

- Jytte: Det er en offentlig vej, så vi skal rette os efter politivedtægterne. Vi kan derfor ikke lave 

regler, som strider imod dette.  
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Herefter kom forslaget til afstemning ved håndsoprækning.  

Flertallet stemte imod. 

Forslaget blev derfor ikke vedtaget.  

 

 

j. Opsætning af legehus v/Hajg Zanazanian 

Forslag om, at muligheden for opsætning af legehus indføres i afdelingens råderetskatalog.  

 

Punktet udgår, da det er inkluderet i punkt a. 

 

 

k. Koldt vand fra depotrum over loftrum, ud til havesiden v/Bent Petersen 

Forslag om, at få ført koldt vand fra depotrum over loftrum, ud til havesiden. Ligeledes ønskes 

det, at der i husordenen eller som tillæg hertil indføres afsnit om, at beboere i afdelingen skal 

lukke og aftappe vandet udendørs om vinteren.  

 

Tilføjelse fra Alexander: Forslaget indeholder ingen priser, hvorfor forslaget nærmere er en 

undersøgelse om, om der er interesse for at få etableret hanerne på havesiden. Fremgangs-

måden kan ikke besluttes på mødet heller, da prisen herfor ikke fremgår.  

 

Bestyrelsen arbejder videre med sagen, og vil komme med et forslag til økonomi, om 

det skal omfatte alle boliger eller kun få, samt hvordan arbejdet skal udføres.  

 

 

 

l. Forhandling af selskabslokale aftaler/kontrakter v/Jan Forsberg Petersen  

Der skal nedsættes en arbejdsgruppe, som kan udarbejde rammer mm. for selskabslokalet. 

 

Herefter kom forslaget til afstemning ved håndsoprækning. 

Flertallet stemte for. 

Forslaget blev derfor vedtaget.  

 

 

m. Opsigelse af drift af selskabslokale v/Tommy Rex Mortensen 

Afdelingen lejer selskabslokalet af Brøndby kommune for et symbolsk beløb. Det er dog des-

værre meget bekosteligt for afdelingen at få lokalet til at give indtægter. Det koster ligeledes 

24.000 kr. for drift og vedligehold. Det er et stort underskud om året for afdelingen.  

 

Spørgsmål 

- Jan: De sidste to år har klart været dårlige for økonomien, men det er pga. corona og en lille 

renovering af lokalet. Corona har ikke samme betydning længere, hvorfor indtægterne begyn-

der at blive bedre, og lokalet har mange kommende bookninger.  

- Camilla: Vi vil gerne holde lokalet åbnet for beboerne 1 gang om måneden, så der kan laves 

nogle sociale arrangementer. Vi ved, at økonomien er dårlig. Men det bliver forhåbentlig bedre 

i den kommende tid.  
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Herefter kom forslaget til afstemning ved håndsoprækning.  

Flertallet stemte imod. 

Forslaget blev derfor ikke vedtaget.  

 

 

8. Valg af formand til afdelingsbestyrelsen 

Camilla Lund Hansen genopstiller. 

Kenneth Alsted Due og Susanne Hulkvist opstiller ligeledes som kandidat.  

 

Der blev afholdt skriftlig afstemning mellem Camilla, Kenneth og Susanne.  

 

Stemmeudvalget tilkendegav følgende resultat af afstemningen:  

Camilla fik 73 stemmer 

Kenneth fik 22 stemmer 

Susanne fik 60 stemmer 

Camilla blev herved valgt som formand for en 2-årig periode. 

 

9. Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen for 2 år 

Eva Søgaard Andersen og Allan Supperi modtog begge genvalg. 

 

Både Eva og Allan blev valgt for en 2-årig periode. 

 

10. Valg af 2 suppleanter til afdelingsbestyrelsen for 1 år 

Johnny Jespersen (2.) og Michael Jacobsen (1.) opstiller også som suppleanter.  

 

Både Johnny og Michael blev valgt for en 1-årig periode. 

 

 
Afdelingsbestyrelsen består herefter af følgende: 

Camilla J. L. Hansen (formand) 

Allan Supperi (bestyrelsesmedlem) 

Kenneth Alsted Due (bestyrelsesmedlem) 

Eva Søgaard Andersen (bestyrelsesmedlem)  

Michael Clifford Jacobsen (1. suppliant) 

Johnny Sten Jespersen (2. suppliant) 

 

 

11. Eventuelt 

Spørgsmål 

- Bettina: Forslag til at brevstemme til bestyrelsesmøder, da ældre og svage skal have mulighed 

for at stemme, selvom de ikke kan møde op.  

 Alexander: Dette undersøger bestyrelsen. 
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- Birthe: Selskabslokalet - forslag til, at bestyrelsen udarbejder en liste over udlejningen, så 

denne kan ses på nettet samt at lokalet kan bookes på nettet også. 

 Camilla: Jan holder styr på udlejningen, da ikke alle arrangementer må holdes i  

  selskabslokalet.  

 Jan: Vi skal nok undersøge muligheden for online booking.  

- Susanne: Kan vi få en ordentlig tone på vores Facebook-sider?  

 Alexander: Ja  

- Bestyrelsen og OB skal opdatere vedtægterne på hjemmesiden. 

 Alexander: Dette tager bestyrelsen med videre.  

 Eva: Vi undersøger dette.  

- Hvis regler ved festlokalet ikke overholdes, skal de ikke kunne leje det fremover.  

 Alexander: Dette tager arbejdsgruppen med videre.  

 

 

 

Mødet hævet [22:05]  

 

Dato:  /          2022   Dato:  /          2022 

 

______________________________  _______________________________ 

Formand, Camilla J.L. Hansen  Dirigent, Alexander Brun Skjøt 

 

 

 


